

Title (en)
Safety bag.

Title (de)
Sicherheitsbeutel.

Title (fr)
Sac de sécurité.

Publication
EP 0633193 A1 19950111 (DE)

Application
EP 93111002 A 19930709

Priority
EP 93111002 A 19930709

Abstract (en)

A bag (1) to receive a respective article is formed by a front (6) and a central sheet section (7). Furthermore, with the rear sheet section (8), the central sheet section (7) forms an auxiliary bag (2). When the safety bag is sent by post, a rigid supporting panel (3) is inserted in the auxiliary bag (2) in order to give the safety bag a prescribed stability. The supporting panel (3) is not necessary when the bag is transported by a person. A folded-back flap (12) which adjoins the rear sheet section (8) at the top extends into the gap between the upper end regions of the front (6) and of the central sheet section (7) and prevents the article to be introduced from passing into the auxiliary bag (2). The safety bag is closed at the top by an adhesive strip (13) which connects the front sheet section (6) to the flap (12). At the bottom of the safety bag, there is an attachment (4,4) in the same plane, which serves to receive a confirmation of receipt or a franking stamp and, if appropriate, a postage stamp. <IMAGE>

Abstract (de)

Durch einen vorderen (6) und mittleren Blattabschnitt (7) ist eine Tasche (1) zur Aufnahme einer jeweiligen Ware gebildet. Weiter bildet der mittlere Blattabschnitt (7) mit dem hinteren Blattabschnitt (8) eine Hilftasche (2). Wird der Sicherheitsbeutel mit der Post versandt, wird eine starre Stützplatte (3) in die Hilftasche (2) eingeschoben, um dem Sicherheitsbeutel eine vorschriftsgemäße Stabilität zu erteilen. Zu einem Transport durch eine Person ist die Stützplatte (3) nicht notwendig. Ein oben am hinteren Blattabschnitt (8) anschliessender, zurückgefalteter Lappen (12) erstreckt sich in den Zwischenraum zwischen den oberen Endbereichen des vorderen (6) und mittleren Blattabschnittes (7) und verhindert, dass die einzuführende Ware in die Hilftasche (2) gelangen kann. Der Sicherheitsbeutel wird oben durch einen Klebstoffstreifen (13), der den vorderen Blattabschnitt (6) mit dem Lappen (12) verbindet, verschlossen. Unten am Sicherheitsbeutel befindet sich ein ebenflächiger Ansatz (4,5), der zur Aufnahme einer Empfangsbescheinigung resp. eines Poststempels und gegebenenfalls Postwertzeichens dient. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 27/02; B65D 27/30

IPC 8 full level
B65D 27/02 (2006.01); **B65D 27/08** (2006.01); **B65D 27/30** (2006.01); **B65D 33/00** (2006.01); **B65D 33/30** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 27/02 (2013.01); **B65D 27/08** (2013.01); **B65D 27/30** (2013.01); **B65D 33/004** (2013.01); **B65D 33/30** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2450204 A1 19800926 - UCIR MANUF VETEMENTS PROTECT G
- [A] US 2196482 A 19400409 - TAYLOR ROBERT R
- [A] FR 2546132 A1 19841123 - PRIORETTI GUY [FR]

Cited by
DE102007016273A1; AU2004205163B2; US7108719B2; WO9718136A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0633193 A1 19950111; EP 0633193 B1 19970102; DE 59304995 D1 19970213

DOCDB simple family (application)
EP 93111002 A 19930709; DE 59304995 T 19930709